
VERENIGINGSNIEUWS 

IMKERSBOND VAN DE LLTB 

 

Van het hoofdbestuur 
Karin Ridderbeks 
Op 26 september jl. kwam aan de orde: 
• De displays van de Bond zullen waarschijnlijk opgesla-
gen worden bij het Milieu Educatief Centrum in Weert. 
Voorlopig kunnen aanvragen voor reserveringen van de 
display via het secretariaat van de Bond lopen. 
• De stand van zaken met betrekking tot het Amerikaans 
vuilbroed. De heer L. van de Goor doet verslag van de 
gehouden vergadering op 3 augustus jl. waarbij onder 
meer afgevaardigden van de vijf imkerorganisaties, de 
studieclub Buckfast. de RVV, de VD, de GD en 
wetenschappelijke medewerkers aanwezig waren. Aan de 
orde zijn o.a. geweest de oorzaken van Amerikaans 
vuilbroed, maatregelen op de langere termijn ter 
voorkoming van Amerikaans vuilbroed en een voorstel tot 
registratie van imkers. De heer Van de Goor zal ook de 
vervolgvergadering bezoeken. 
• Leden die 60 jaar onafgebroken lid zijn van de Bond 
kunnen in het bezit komen van een speciaal vervaardigde 
wandtegel. Afdelingssecretarissen kunnen daartoe bij het 
secretariaat een verzoek indienen. 
• De afdelingen zijn door middel van een schrijven 
verzocht om voorstellen in te dienen voor de Algemene 
Vergadering die gehouden zal worden op zaterdag 
26 november a.s. in het Gemeenschapshuis te Baexem. 
Gezien de actualiteit van het Amerikaans vuilbroed zal 
getracht worden een spreker voor deze vergadering te 
vinden die hierop uitgebreid in kan gaan. Mocht dit 
lukken dan zijn alle leden van de Bond welkom tijdens dit 
gedeelte van de Algemene Vergadering. 
• De Bond beschikt over twee binoculairen waarvan er één 
ondergebracht is bij de Werkgroep Ziektebestrijding en de 
andere bij het Zoemhukske te Horst. 
• Door een bijdrage aan de cursuskosten in het kader van 
de MacSharry-regeling heeft het AOC besloten de 
cursusgelden voor een cursus Bijenteelt voor Beginners 
voor één jaar vast te stellen op f 164,-. Gegadigden 
kunnen zich aanmelden bij het secretariaat van de Bond. 
• Kennis wordt genomen van de verslagen van de 
vergaderingen van de Regiobesturen en Werkgroepen. 
• De heer L. van de Goor zal namens de Bond de verga-
dering bijwonen van de Contactcommissie Tuinbouw-
Bijen en daarin voorstellen om de verhuurprijs jaarlijks 
met een bepaald percentage te verhogen. 
• De heer L. Hensels heeft aangekondigd te willen stoppen 
met zijn bestuurswerkzaamheden. De voorzitter betreurt 
dit maar respecteert het besluit en zegt toe hierop tijdens 
de Algemene Vergadering terug te komen. 

VBBN 

Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Staat u mij toe dat ik het vuilbroed dit keer maar eens 
terzijde laat. Dat er nieuwe uitbraken zouden komen, was 
te voorspellen en dat zal volgend jaar ook zo zijn. Weet 
dat we de zaak niet laten sloffen en op diverse plaatsen 
werkt men aan het plan voor volgend jaar. We komen 
daarop terug. 
We hadden een leuke en constructieve 'brainstormsessie' 
met een aantal mensen over de jubileumviering in 1997. 
Over 36 maanden, zei men en dat is niet veel, en nu zijn 
het er nog 35. Enkele aanbevelingen van het HB, zoals 
een aparte commissie, een comité van aanbeveling en de 
taakverdeling tussen commissie en HB werden over-
genomen. En wij kregen de aanbeveling om de viering 
zowel centraal — met een symposium — als decentraal, dus 
bij de groepen te houden. Nu is het zaak om de commissie 
te benoemen en suggesties voor creatieve, organisatorisch 
begaafde en sponsorachtige VBBN-ers die daarvan deel 
kunnen uitmaken, zijn van harte welkom. 
Dan was er de septembervergadering van HB met de 
groepsbesturen. De derde al weer. Ik vond deze beter dan 
de vorige in die zin dat men kritischer was en de 
welwillende houding van `geef ze even de tijd' minder 
was. Ik hoorde vandaag iemand zeggen: 'wees kritisch 
maar kom niet met kritiek'. Als je deze zin tot op het bot 
uitrafelt, ontdek je wellicht geen verschil. Maar ik moest 
onmiddellijk aan deze bijeenkomst denken. Men was 
kritisch maar in de zin van bijsturen zodat het beter wordt.  
Niet van afremmen en dwarsliggen. Men krijgt steeds 
meer in de gaten dat men als tussen-bestuurslaag wel 
degelijk invloed op de gang van zaken kan uitoefenen. En 
het HB wil niets liever. 
Het eerste concept van het beleidsplan is stevig doorgespit 
en dat ligt in gewijzigde vorm nu bij de secretarissen. 
We zijn het eens geworden over de notitie `Taken van het 
groepsbestuur' en de notitie 'Commissies' zodat taak-
verdeling en samenwerking tussen HB en groepsbestuur 
en tussen groepsbestuur en commissies nu helder is. Weer 
een stap verder in de nieuwe bestuursstructuur. De vol-
gende stap is dat wij enkele nieuwe commissievoorzitters 
zoeken, voor Ziektebestrijding, Drachtplanten en bestui-
ving en vooral Onderwijs. Bent u geïnteresseerd, bel mij 
dan! Als nieuwe voorzitter Commissie Honing verwelkom 
ik mevrouw Eva Schild uit Bussum. 
Tenslotte werden we het eens over een samenwerkings-
overeenkomst die gebruikt kan worden tussen groeps- 
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